
  
Zápis 

 
ze zasedání Akademického senátu 2. lékařské fakulty UK 

ze dne 11. ledna 2023 
 
 
Přítomni: O. Čakrt, O. Hrušák, M. Kynčl, H. Maxová, P. Piťhová, D. Smíšková, M. Trojánek, J. 
Zuna, K. Angerová, J. Balko, M. Bartoníčková, O. Ferra, E. Fürstová, M. Jirásek, M. Khoder, A. 
Láznička, C. Lehto, C. Olson, V. Veselý  
 
Omluveni: J. Hort, J. Kautzner, R. Škába, Š. Veselý, B. Berka 
 
 
 
Hosté: prof. MUDr. M. Babjuk, CSc., Mgr. J. Šmejcká 
 

 
Program: 
1. Zahájení a uvítání hostů 
2. Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
3. Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 21. 12. 2022 
4. Zprávy o činnosti senátu a komisí AS 2. LF UK 
5. Zprávy z AS UK 
6. Různé 
 
 
1) Zahájení a uvítání hostů 
Zasedání zahájil MUDr. Milan Trojánek, předseda AS 2. LF UK, a přivítal končící i nové 
senátory a hosty pana děkana a paní tajemnici. 
 
Volba skrutátorů  
Skrutátory byli určeni: doc. PhDr. Ondřej Čakrt, Ph.D. (pedagogická komora) a Ondřej Ferra 
(studentská komora). 
 
2) Informace předsednictva AS 2. LF UK a vedení fakulty 
MUDr. Trojánek předal slovo děkanovi 2. LF UK prof. Babjukovi. Pan děkan poděkoval celému 
AS 2. LF UK za práci pro fakultu, zdůraznil, že je třeba si vážit demokracie na fakultě. AS 2. LF 
UK je jakýmsi kontrolním orgánem, pan děkan je velmi rád, že se s členy fakulty vždy snažil 
vycházet. Děkoval jmenovitě předsedovi MUDr. Trojánkovi za korektnost při jednáních. Všem 
popřál úspěch jak v kariéře, tak i v osobním životě, novým senátorům přeje, aby je práce v AS 
bavila a byla smysluplná. 
 
3) Kontrola zápisu ze zasedání AS 2. LF UK dne 21. 12. 2022 
MUDr. Trojánek otevřel diskuzi k zápisu z minulého zasedání. Doc. Maxová žádala doplnění 
bodu 2, bylo doplněno, nově nebyly žádné další připomínky. 
Pan děkan doplnil, že koncem ledna bude zase uskutečněna schůzka kvůli řešení požadavků 
z Plzeňské. 
 
Zápis zasedání AS 2. LF UK ze dne 21. 12. 2022 byl schválen tichým souhlasem. 
 



4) Zprávy o činnosti senátu a komisí AS 2. LF UK 
MUDr. Trojánek zhodnotil uplynulé 2leté období AS 2. LF UK jako úspěšné, senátoři 
spolupracovali a vzájemně respektovali odlišné názory na vybraná témata, spolupráce 
s vedením fakulty byla velmi dobrá. Senát rozhodně má na fakultě svou roli a jeho činnost je 
dobře hodnocena. Pro nové senátory dodal, že činnost senátu je z velké části kontrolní, zásadní je 
volba a odvolání děkana, souhlas se složením KD, vyjádření k zásadním dokumentům fakulty, 
k vnitřním předpisům fakulty, ke strategickému plánu, rozpočtu fakulty atd. Mimo své formální 
role vyplývající z platné legislativy, však senát plní i zásadní neformální úkoly, přičemž velká 
část aktivity senátu se odehrává v jeho komisích. Dr. Trojánek ocenil činnost jednotlivých 
komisí a poděkoval za aktivní spolupráci (hodnocení ankety, elektronické volby, aktualizace 
jednacího a volebního řádu, hodnocení ankety, aktivity sociální komise a komise pro 
komunikaci). Dále požádal předsedy jednotlivých komisí, aby práci své komise shrnuli i pro 
nové senátory. MUDr. Trojánek dále poděkoval všem senátorům/senátorkám za jejich práci, 
aktivita AS 2. LF UK byla rozhodně vidět. MUDr. Veselý také poděkoval všem 
senátorům/senátorkám, poslední 2 roky se probralo mnoho témat, poděkoval za ochotu 
spolupracovat a věci řešit. 
 
Legislativní komise: prof. Zuna informuje, že došlo k řadě úprav, jednací řád, volební řád, 
příprava voleb AS 2. LF UK a AS UK. Jmenovitě děkuje MUDr. Lázničkovi a prof. Škábovi  
za veškerou pomoc. 
 
Pedagogická komise: doc. Čakrt informoval senátory, že v tomto volebním období komisi 
opustil prof. Kachlík (odešel do KD), komise řešila letní stáže, vypisování termínů zkoušek, 
evaluaci výuky atd. 
 
Komise pro komunikaci: MUDr. Kynčl informuje, že komise byla zřízena nově v době covidu, 
zaměřila se na roli představení fakulty široké veřejnosti (i s pomocí pořadů např. v rozhlase). 
Komise spolupracuje s odborem komunikace a vnějších vztahů 2. LF UK, představují spolky atd. 
Ve 2/2 roku 2023 budeme slavit 70. let 2. LF, činnost směřuje k laskavé prezentaci fakulty ve 
veřejném prostoru. Bude vytvořen dokument DAMU, publikovány rozhovory s bývalými 
absolventy, spolky atd. 
 
Sociální komise: M. Bartoníčková poděkovala všem členům komise za spolupráci, do dalšího 
období se přenáší jednání s vedením nemocnice o problémech studentů, téma Erasmu atd. 
MUDr. Trojánek sděluje, že návštěvu zasedání senátu slíbila personální náměstkyně FNM. 
 
Ekonomická komise: prof. Hrušák informuje, že komise řešila výdaje stavby, posuzovala 
rozpočet fakulty, zasahovala do struktury personálních nákladů, zvýšily se platy zaměstnanců 
s ohledem na objem prostředků, které má fakulta k dispozici.   
 
5) Zprávy z AS UK 
Prof. Škába se ze zasedání omluvil, v mezidobí ale AS UK nezasedal. 
 
6) Různé 
MUDr. Trojánek vyzval k prezentaci věcí, které se nepovedly či které je třeba dořešit. 
 
M. Bartoníčková zmiňuje nedořešení problému studentů s vedením nemocnice (zázemí pro 
studenty k jídlu-místo pro ohřev jídla a snědení jídla, šatny atd., wi-fi Plzeňská).  
MUDr. Trojánek zmínil evaluaci zahraničních studentů, pokusí se s prof. Zámečníkem vytvořit 
dokument. 
Prof. Hrušák připomíná nedořešené téma rozpočtů pracovišť, prof. Babjuk zmiňuje, že do konce 
měsíce by rozpočty měly být k dispozici. Je plánována schůzka s prof. Marusičem. 
 
MUDr. Trojánek za AS 2. LF UK oficiálně žádá pana děkana, aby před zasláním 
přednostům pracovišť byly rozpočty pracovišť prezentovány a probrány s ekonomickou 
komisí AS 2. LF UK. 



 
M. Bartoníčková připomíná problémy se stravováním na Plzeňské, zajímá ji, kdy bude ukončeno 
VŘ na provozovatele bufetu. Paní tajemnice sdělila, že koncem ledna bude VŘ uzavřeno a 
následně bude vybrán provozovatel. V komisi zasedá doc. Maxová, M. Bartoníčková se zajímala 
o možnost přítomnosti člena studentské komory u výběru provozovatele, ale není jasné, zda je to 
právně možné.  
 
MUDr. Trojánek za AS 2. LF UK oficiálně žádá o možnou přítomnost člena studentské 
komory při vyhodnocování VŘ na provozovatele bufetu na Plzeňské, pokud tomu ovšem 
nebrání legislativa.  Paní tajemnice přislíbila zjistit. 
 
MUDr. Trojánek informoval přítomné o požadavku na účast senátora/senátorky ve výběrových 
řízeních na onkologii a epidemiologii. Prof. Zuna se zúčastní jako člen komise.  
 
 
Dalším odsouhlaseným termínem zasedání AS 2. LF UK je termín 8. 2. 2023, následující 
termíny již bude řešit senát v novém složení. 
 
 
 
 
Zapsala: Mgr. Markéta Gáboríková 
 
Schválil: 


